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 MØTETYPE: AK   

ALPINKOMITEEN TROMS SKIKRETS MØTE NR.: 2/15   

 DATO: 28/9 2015   

 STED: NARVIK   

 MØTELEDER: EGIL   

 MØTEREFERENT: 

RUNE 

  

   /  

Til stede: 

LENA (HAK), RUNE (TSK), EGIL (BAK) 

 

Forfall: 

ERIK (BAK) 

 

Sendes også: 

ALLE KLUBBER 

LEDER SKIKRETSSTYRET (PI NYSTED) 

BIRGITTE FOR PUBL PÅ WEB  

 

SAK BEHANDLET ANSVARLIG/

FERDIG TIL 

4/15. 

 

 

 

5/15. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4/15 

 

 

 

 

 

 

 

5/15 

 

 

 

 

 

 

REFERAT FRA FORRIGE MØTE (BJERKVIK) 

Egil går gjennom referat fra sist møte. Referat godkjent. 

 

 

ØKONOMI UT ÅRET (INNEVÆRENDE ÅR) 

Det er p.t 11.675 på konto. Noen regninger er på vei inn. Trolig ca. 

8.000,- igjen i 2015 – hva bruker vi det til? 

 Tilskudd heiskort ved samling før nyttår? 

 Evt. andre bidrag på samlinger? 

Egil lufter det med klubbledere i planlagt møte den 29.8.15  

 

 

ØKONOMI IFM FINALER (NYTT BUDSJETT) 

Budsjettet er nå på 30.000,-, det er ikke mye å rutte med. I praksis lik 

null. Lagledere til HL og LF drar ca. 20.000. Diverse utgifter vil fort gå 

opp i 10.000.   

Egil regner med at det kommer en ny budsjettrunde i skikretsstyret. 

 

 

TERMINLISTE 

Nordland har lagt frem forslag til terminliste for Nordland og Troms. Det er 

ujevn fordeling av antall renn i de to kretsene. 

Egil har laget et forslag (2) som diskuteres i møtet. Generelt bør alle klubber i 

Nordland/Troms gjennomføre ett renn – ved ledige helger kan renn to avvikles. 

Troms må kunne avvikle renn uten å skjele for mye til Nordland. 
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MØTEREFERAT 



SAK: BEHANDLET ANSVARLIG/

FERDIG TIL 
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8/15 

Det diskuteres om man bør avvikle kun lørdag og søndags renn? Fredager er 

utfordrende for en del løpere (må ta fri fra skolen). 

Etter møtet med klubbledere lørdag 29.8 kommer Egil ut med versjon 3 der 

Nordland og Troms forsøkes jevnere fordelt.  

 

 

SAMARBEID MED FFA 

Egil tar opp spørsmål med klubblederne om de ser behov for samarbeid med 

FFA for deres løpere (for eksempel en julesamling?). Behovet for felles samling 

vil være styrt av antall U16 løpere i de enkelte klubber.  

 

 

IVARETAKELSE AV VÅRE LØPERE VED SKIGYMNAS. 

Egil reiser spørsmål om AK/klubbene skal ta noe form for ansvar overfor 

elevene ved FFA. 

Hvem følger opp løperne i deres nye situasjon. Foreldre? Skolens ansatte? 

Kan vi bidra til å sikre godt sosialt nettverk, gode matvaner, at elevene 

opprettholder god helse og god fysikk? 

AK v/ Egil går i dialog med klubbene og inviterer til dialog rundt utfordringer 

våre løpere kan møte under FFA oppholdet. 

 

 

NNM 2016  

Mo i Rana ønsker å avvikle NNM i forbindelse med deres jubileum. AK 

diskuterer situasjonen i klubbene. Enighet om at spørsmålet tas opp i møtet med 

klubbene den 29.8    

 

 

MØTE MED KLUBBENE 29.8.15 (TEMA) 

 Anleggssituasjonen (Tromsø og Bardu). 

 Terminliste - innspill. 

 Hva kan din klubb gjøre for fellesskapet. 

 Reiseleder til TL og HL (HL=fartskompetanse). 

 Hvordan skal vi ha det oss i mellom? 

 Hva skal AK gjøre? 

 Hvordan AK forholder seg til klubb og enkeltpersoner. 

o Informasjon, pengebruk, vedtak, praksis 

 NNM 

 FFA – samarbeid og oppfølging elever. 
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